
 

 

 

 

 

K ARÁCSONY ÖRÖME !  
Szeretettel köszöntöm kedves Híveimet!
Karácsonykor megajándékozzuk azokat, akiket 
szeretünk s örülünk a viszont 
amelyekkel minket ajándékoznak meg. 
Miért éppen a karácsony napja az ajándékozás ideje? 
Mert ezen a napon küldte el Isten a Fiát a földre az 
égből. Így teljesült be Isten ígérete. Isten 
megajándékozott minket Fiával, Jézus Krisztussal, 
aki tele van igazsággal, szeretettel és kegyelemmel. 
Azért jött, hogy megváltson minket. Szeretetb
gyógyította az embereket és adta oda az életét értünk, 
hogy a mennybe juthassunk. Hálá
Istennek, egyszülött Fiának a megváltás kegyelméért. 
Nekünk is meg kell ajándékoznunk az Istent. Mivel 
tudjuk ezt megtenni? Kerüljük a bűnt és tegyünk 
minél több jót, tegyük meg az Isten akaratát, ahogy 
Jézus is megtette az Atya akaratát. Ez kedves az Isten 
előtt.  
Ezekkel a gondolatokkal kívánok minden kedves 
Hívemnek kegyelmekben gazdag Karácsonyt és 
Boldog Új esztendőt: 

Iváncsy Balázs plébános

 

 

Visonta Községi Önkormányzat Visonta Községi Önkormányzat Visonta Községi Önkormányzat Visonta Községi Önkormányzat 

áldott, békés karácsonyi áldott, békés karácsonyi áldott, békés karácsonyi áldott, békés karácsonyi 

ünnepeket és sikerekben gazdag, ünnepeket és sikerekben gazdag, ünnepeket és sikerekben gazdag, ünnepeket és sikerekben gazdag, 

boldog új évet kíván a község boldog új évet kíván a község boldog új évet kíván a község boldog új évet kíván a község 

valamennyi lakójánakvalamennyi lakójánakvalamennyi lakójánakvalamennyi lakójának
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T I S Z T E L T  V I S O N T A I  L A K O S O K !  
Ritkaság számba megy az olyan év vége, amikor azt 
mondhatjuk, hogy minden beruházást lezártnak 
tekinthetünk. Ez most egy ilyen évzárás amikor is a 
beruházásaink szinte kivétel nélkül befejeződtek és a 
lakosság birtokba vehette őket. 
Néhány gondolatban megpróbálom áttekinteni a 
mögöttünk álló év történéseit. A lőtér épületét 
néhány évvel ezelőtt a Mátrai Erőmű Zrt-vel közösen 
újítottuk fel. Az idén a lőállások alatti betont kellett 
megújítani, mivel az évek alatt nagyon 
megrepedezett. 

 
A takarékosságot szem előtt tartva pályáztunk 
napelemes rendszerek kiépítésére. A nyertes 
pályázatnak köszönhetően az iskola illetve a 
művelődési ház épületének tetejére napelemek 
kerültek. A beruházásnak köszönhetően 40kW-nyi 
elektromos áramot tudunk előállítani, ami a két 
intézmény elektromos áram igényének nagy részét 
fedezi. E mellett a költségcsökkentés érdekében a 
művelődési házban a tornacsarnokban és az 
uszodatérben a fényforrásokat LED-esre cseréltük, 
melyek áramigénye töredéke a régi lámpákénak. 
Intézményeinkről: 

 
Az óvodában a kert kialakítása sajnos még mindig 
nem fejeződött be, reméljük, hamarosan elkészül. 
Vásároltunk játszó eszközöket a kicsiknek, illetve a 
vár és a kosaras hinta is elkészült az év végére. 
Kicseréltük a vezetékes infrastruktúrát, locsoló-

rendszert építettünk, mely az összegyűjtött csapa-
dékvizet hasznosítja. 
Az iskolában, melynek a továbbiakban is az 
önkormányzat a működtetője több átalakítást, 
felújítást végeztünk. A napelemek felszerelése előtt 
meg kellett oldani a tető szigetelését, mivel az 
emeleti termekben jó időben igen magasra kúszott fel 
a hőmérő higanyszála és a meleg sokszor már a 
tanulás hatékonyságát is zavarta. A melegítő 
konyhához – a családi napközi építésével párhu-
zamosan – új bejáratot építettünk, ezzel kiküszöbölve 
azt, hogy az ételszállítás a játszóudvaron keresztül 
történjen.  

 
Ehhez kapcsolódóan új, modern öltöző helyiséget 
illetve zárt mosléktárolót is sikerült kialakítanunk. 
Mivel az iskola létszáma növekszik szükség volt új 
iskolabútorok vásárlására. Kialakításra került egy új 
irattár is. A képviselőtestület az idén is támogatta az 
iskolai lovas oktatást, mely igen népszerű a gyerekek 
körében. A változás csupán annyi, hogy ebben az 
éven már helyi vállalkozó, helyben oktatja a 
tanulókat. 
Az egészségház május elején átadásra került, de még 
nem működött a sószoba és a rekreációs szoba. Az 
októberi egészségnapra sikerült parajdi sóból 
megépíteni a sószobát - színterápiás világítással- és a 
testület jóváhagyásával Bemer ágyat, masszázs fotelt 
vásároltunk a rekreációs szobába. Ide került át az 
ÖNO-ban elhelyezett Flabélos is. 
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A tornacsarnok lámpáinak cseréjéről már szóltam. 
Emellett az idén teljes egészében fel kellett újítanunk 
az öltözőket, fürdőket, mivel azok az átadás óta eltelt 
hosszú évek alatt elhasználódtak. Az idén is 
vásároltunk új sporteszközöket elsősorban a 
testnevelés oktatás zavartalansága érdekében.  
Egy évvel ezelőtt beszámoltam arról, hogy strandot 
szeretnénk létesíteni a községben. Láthatták az 
akkori terveket is. Mivel a megvalósítás költségeit 
nagyon magasnak találtuk igyekeztünk abból minél 
többet lefaragni. 

 
Legújabb intézményünk a családi napközi is 
elkészült. A külső-belső átalakítást követően 
bebútoroztuk a szobákat illetve megvásároltuk a 
gyermekek ellátáshoz szükséges eszközöket. 
December 1-től már birtokba is vehették az igénylők 
a legújabb intézményünket, ahová 20 hetestől 14 
éves korig lehet a gyereket beíratni. Az intézmény 
befogadó képessége korlátozott, maximum 10 
gyermek tartózkodhat bent egy időben, viszont a 
beiratkozottak száma akár 30 fő is lehet, mivel itt az 
egész napos ellátás mellett lehetőség van arra is, 
hogy a gyermekek csak 1-2 órát töltsenek el benne. 

Évről évre figyelemmel kísérjük a község útjainak, 
járdáinak állapotát. A Petőfi illetve Árpád úti járdák 
elkészültek, a Mátra utca egy szakaszának és a Jókai 
utca híd utáni részének felújítása is elkészült. 
A település fenntartás sok munkát ad önkor-
mányzatunknak. Az elmúlt időszakban felújítottuk a 
köztemető ivóvíz hálózatát, kicseréltük a sétány 
világítását, a kispiacon megépítettük a mosdót és 
folyamatosan javítjuk a játszótereket is.  
Szomorúan kell beszámolnom arról, hogy vannak 
olyan lakói községünknek, akik nem becsülik meg 
környezetüket. Folyamatosak a különféle rongálások, 
aminek helyreállítása évről-évre sok pénzt visz el az 
önkormányzati kasszából. Sajnos minden 
közterületre nem telepíthetünk kamerákat, ezért 
kérünk minden helybélit, hogy fokozottan figyeljen 
oda a közterületekre. Azért, hogy megóvjuk 
községünk rendezett arculatát, nem lesz elég 
megfizetni az okozott kárt a rongálónak, de a 
jövőben minden ilyen cselekmény rendőrségi 
feljelentést fog maga után vonni. 

Az idei évben is igyekeztünk takarékos gazdálkodást 
folytatni, de úgy hogy a lakosságnak illetve a civil 
szervezeteknek eddig nyújtott támogatások lehetőség 
szerint továbbra is megmaradjanak. Díjmentes 
maradt a szemétszállítás, 2015-ben továbbra is 
biztosítottuk a babakötvényt, a különböző 
védőoltásokat, a víz és csatorna rendelkezésre állási 
díját, az iskolatejet, az ingyenes tankönyvet, a 
beiskolázási segélyt, a lignit illetve tűzifa támogatást, 
az étkezési utalványt a két nagy rendezvényünkön, a 
kamatmentes kölcsön lehetőségét ház vásárlásra 
illetve felújításra. A karácsonyi segélyt eddig az 
önkormányzat megtakarításainak kamatából 
fedeztük, de ez az összeg olyan mértékben 
lecsökkent, hogy semmiképpen sem elegendő a 
tavalyi mértékű támogatásra, így a Képviselő 
Testület módosította az összeget. 
Az idén is kapott munkájához támogatást valamennyi 
civil szervezetünk, de a hegyközségen keresztül a 
helyi gazdálkodókat is igyekeztünk segíteni. 
Az elkövetkező év terveiről egyenlőre csak nagy 
vonalakban tudok beszámolni. Az biztos, hogy a 
beruházásokat tovább folytatjuk, de az eddiginél 
lassabb ütemben. Terveink szerint évről évre egy-egy 
nagy beruházást fogunk végrehajtani. Jövőre a 
központi konyhának kell elkészülnie. Hiszen csak 
akkor tudunk olcsón főzni, ha mi főzünk és a 
jelenlegi 25 adagra tervezett konyha ma már 250 
adag ételt készít nap mint nap. Az új szabályokat 
figyelembe véve ezt már csak egy új konyha tudja 
megvalósítani.  
Szeretnénk megvalósítani a Csapás utca rehabilitáci-
óját, az Arany János utca felújítását, a Dózsa György 
utca szélesítését és megvizsgáljuk a Táncsics utca 
áteresztőképességének bővítési lehetőségét is.  

 
Természetesen továbbra is figyelemmel kísérjük a 
pályázati lehetőségeket és igyekszünk mindenre 
pályázni, amivel szebbé, élhetőbbé tehetjük 
településünket. 
Az előttünk álló ünnepekhez kívánok minden kedves 
visontai lakosnak és szeretteinek áldott békés 
Karácsonyt és sikeres boldog újesztendőt. 

Szarvas László polgármester 
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SAJTÓKÖZLEMÉNY  
 

A KEOP-4.10.0/N/14-2014-0062
ÖNKORMÁNYZAT PETŐFI SÁNDOR U. 3. ÉS 7. SZÁM ALATTI ÉPÜLETEINEK 
NAPELEMES RENDSZER KIÉPÍTÉSE” CÍM

A Környezet és Energia Operatív Program 29 950 072 Ft
0062 azonosító számú projektnek az eredményes megvalósulását, mely során Visonta Községi 
Önkormányzat napelemes rendszert épít ki a M
Györgyi Albert Általános Iskola épületei számára a helyi villamosenergia
energiaforrásokból való biztosítása érdekében.

Jelen pályázati felhívás kiemelt célkit
decentralizált, környezetbarát megújuló energiaforrást hasznosító rendszerek elterjedését; és vissza 
nem térítendő támogatás formájában pénzügyi forrást nyújtani azok megvalósulásához.

A projekt kivitelezését az Alba Napelem Kft. végezte, mely több éves kivitelez
rendelkezik a napelemes rendszerek telepítése területén. A projekt során Visont
Önkormányzat 3271 Visonta, Pető

Könyvtár épületén kivitelezésre került egy 28 kW
Sándor u. 3. hrsz.: 483. házszám alatt található Szent
telepítésre került egy 12 kW
fogyasztásának közel 100 %-át váltják ki. A m
CS6P-250P típusú napelem került tele
CS6P-250P típusú napelem került installálásra. A napelemek által termelt egyenáramot 2 db 
Fronius Symo Light 10.0-3-M, 1 db Fronius Symo light 8.2
3-M típusú beépített inverter alakítja át váltakozó árammá és táplálja be a hálózatba. A rendszer 
átadása és üzembe helyezése megtörtént, ezzel az önkormányzat a jöv
meg a megújuló energiaforrás használatával.

További információ: 

Szarvas László 
Polgármester 
VISONTA KÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT

                    2015. december    

 

0062 AZONOSÍTÓ SZÁMÚ „VISONTA KÖZSÉGI 
ŐFI SÁNDOR U. 3. ÉS 7. SZÁM ALATTI ÉPÜLETEINEK 

NAPELEMES RENDSZER KIÉPÍTÉSE” CÍMŰ PÁLYÁZAT EREDMÉNYEIR

A Környezet és Energia Operatív Program 29 950 072 Ft-tal támogatja a KEOP
osító számú projektnek az eredményes megvalósulását, mely során Visonta Községi 

Önkormányzat napelemes rendszert épít ki a Művelődési Ház és Könyvtár, valamint a Szent
Györgyi Albert Általános Iskola épületei számára a helyi villamosenergia
energiaforrásokból való biztosítása érdekében. 

Jelen pályázati felhívás kiemelt célkitűzése – összhangban a hazai és EU stratégiával 
decentralizált, környezetbarát megújuló energiaforrást hasznosító rendszerek elterjedését; és vissza 

 támogatás formájában pénzügyi forrást nyújtani azok megvalósulásához.

A projekt kivitelezését az Alba Napelem Kft. végezte, mely több éves kivitelez
rendelkezik a napelemes rendszerek telepítése területén. A projekt során Visont
Önkormányzat 3271 Visonta, Petőfi Sándor u. 7. hrsz.: 472. házszám alatti M
Könyvtár épületén kivitelezésre került egy 28 kW-os fotovoltaikus rendszer, 3271 Visonta, Pet
Sándor u. 3. hrsz.: 483. házszám alatt található Szent-Györgyi Albert Általános Iskola épületén 
telepítésre került egy 12 kW-os napelemes rendszer, mely az épületek 

át váltják ki. A művelődési ház tetőfelületére 112 db Canadian Solar 
250P típusú napelem került telepítésre, az iskola tetőfelületére pedig 48 db Canadian Solar 
250P típusú napelem került installálásra. A napelemek által termelt egyenáramot 2 db 

M, 1 db Fronius Symo light 8.2-3-M és 1 db Fronius Symo Light 12.5
eépített inverter alakítja át váltakozó árammá és táplálja be a hálózatba. A rendszer 

átadása és üzembe helyezése megtörtént, ezzel az önkormányzat a jövőben jelent
meg a megújuló energiaforrás használatával. 
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AZONOSÍTÓ SZÁMÚ „VISONTA KÖZSÉGI 
FI SÁNDOR U. 3. ÉS 7. SZÁM ALATTI ÉPÜLETEINEK 

 PÁLYÁZAT EREDMÉNYEIRŐL 

tal támogatja a KEOP-4.10.0/N/14-2014-
osító számú projektnek az eredményes megvalósulását, mely során Visonta Községi 

dési Ház és Könyvtár, valamint a Szent-
Györgyi Albert Általános Iskola épületei számára a helyi villamosenergia-igényének megújuló 

összhangban a hazai és EU stratégiával – ösztönözni a 
decentralizált, környezetbarát megújuló energiaforrást hasznosító rendszerek elterjedését; és vissza 

 támogatás formájában pénzügyi forrást nyújtani azok megvalósulásához. 

A projekt kivitelezését az Alba Napelem Kft. végezte, mely több éves kivitelezői tapasztalattal 
rendelkezik a napelemes rendszerek telepítése területén. A projekt során Visonta Községi 

fi Sándor u. 7. hrsz.: 472. házszám alatti Művelődési Ház és 
os fotovoltaikus rendszer, 3271 Visonta, Petőfi 

örgyi Albert Általános Iskola épületén 
épületek villamosenergia-

felületére 112 db Canadian Solar 
felületére pedig 48 db Canadian Solar 

250P típusú napelem került installálásra. A napelemek által termelt egyenáramot 2 db 
M és 1 db Fronius Symo Light 12.5-

eépített inverter alakítja át váltakozó árammá és táplálja be a hálózatba. A rendszer 
őben jelentős költséget takarít 
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V ISO NTÁÉRT NO NP ROF IT  

K Ö ZHAS ZNÚ K F T  
Immár hagyománnyá vált, hogy 
évvége közeledtével beszámolok 
a Visontáért Nonprofit Köz-
hasznú Kft aktuális évi 
tevékenységéről. Harmadik 
évünkbe léptünk, s mint ahogyan 
az ember életében a korral a 

feladatok bővülnek, így vagyunk ezzel mi is.   
Ez évben ismét takarítási, karbantartási, személy- és 
áruszállítási, valamint a Garden Panzió 
üzemletetésével kapcsolatos feladatok ellátásával 
teltek napjaink. Új kihívás volt számunkra a Visonta 
bel- és külterületén elvégzendő kertészeti 
tevékenység folytatása.  
 Az állandó alkalmazotti létszámunk nem változott, 
12 fő munkálkodott a ránk bízott feladatok 
elvégzésével. Májustól október végéig volt 
lehetőségünk 6 fő közfoglalkoztatott munkavállaló 
alkalmazására, s ha kevés volt a létszámunk egyes 
feladatokhoz, igyekeztünk helyi lakosokat alkalmi 
munkavállalóként foglalkoztatni. 
A mindennapos takarítást 5 fő takarítónő és 1 fő 
konyhai alkalmazott az Iskolában, Művelődési 
Házban, Egészségházban valamint a 
Tornacsarnokban végezte. Kiemelkedő feladat volt 
2015-ben a felújított Egészségház és Művelődési Ház 
átadás előtti nagytakarítása.  
Karbantartó kollégáink nem unatkoznak idén sem. 
Mindig találnak javítani valót, legyen szó 
intézményről, vagy közterületről egyaránt. Az uszoda 
működtetése sem volt zökkenőmentes természetesen. 
Fürdőüzemeltetési munkatársunk mondhatni, éjt-
nappallá téve dolgozott, hogy a látogatók 
zavartalanuk töltsék idejüket a sportlétesítményben. 

 
Gépjárműparkunk 2015-ben is gyarapodott. A 
legújabb „családtag” a Visonta Községi 
Önkormányzat által megvásárolt, üzemeltetésre 
átadott településnéző kisvonat. Nagy sikere volt a 
bemutatkozásnak a Falusi Majálison. Az iskolabusz 
napi szinten a tanulókat szállította lakhelyük és az 

iskola között, hétvégenként a focistákat vitte a 
mérkőzésekre, s törzsutasaink voltak idén is a 
Népdalkör tagjai. Harmadik gépjárművünk egy 
Nissan Cabstar teherautó. A teherautó 
üzemeltetésével elsődleges célunk a helyi lakosság 
számára megkönnyíteni nagyobb méretű tárgyak 
szállítását. Vállaltunk már költöztetést, építési 
anyagok szállítását is. A településen szükséges 
mindennapos szállításokat végezzük a teherautóval, 
de szükség esetén hosszabb távra is elkocsikázunk. 
Tettük ezt az Egészségházban beépített sótéglák 
Erdélyből való hazaszállításakor is. 

 
A Garden Panzióban a 2015-ös szezont ismét az 
üdülő környezetének szépítésével kezdhettük. A 
Visonta Községi Önkormányzat segítségével az 
üdülő udvara megfiatalodott. A kert 
öntözőberendezéses gyepfelülettel lett ellátva, 
parkosítva. A nyári szünetben ismét vendégeink 
voltak immár hagyományosan az iskolás táborozók.  

 
Az Üdülőház vezetőnk közreműködésével a 
Népdalkör részt vett a Balatonszemesi Szemes 
napokon, természetesen Ők is nálunk pihenték ki a 
fellépés fáradalmait. Örömmel tapasztaljuk, hogy 
évről-évre egyre több visontai lakos látogat el 
hozzánk. Teljes igyekezetünkkel azon vagyunk, hogy 
vendégeink kényelméért és nyugodt pihenéséért 
mindent megtegyünk. 
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Szeretettel várjuk 2016-ban is visszatérő és új 
vendégeinket egyaránt!  

 
Utoljára, de nem utolsósorban írnék a kertészetről. 
2015. áprilisában a Visonta Községi Önkormányzat 
Képviselő-testülete bizalmat szavazott nekünk, s ránk 
testálta a település bel- és külterületén történő 
kertészeti tevékenység végzését.  
A parkosítási, növény ültetési és ápolási feladatokat 6 
fő közfoglalkoztatott munkavállaló végezte májustól 
október végéig. A fűnyírás nagy részét helyi 
vállalkozó segítségével teljesítettük. 
 Igyekszünk környezetünket szépíteni, ezért ősszel 
elültettünk 250 tő levendulát, valamint több száz 
krókusz, nárcisz és tulipán hagymát is.  Izgatottan 
várjuk, hogy tavasszal gyönyörködhessünk a színes 
virágok szépségében! Ígéretet tettem, hogy az Iskola 
előtti Szent-Györgyi szobor környékét és a temető 
parkolójában lévő beültetetlen területet megszépítjük.  

 
Mint láthatják, elkezdtünk a kertépítést. A parkban és 
a temetőnél is helyükre kerültek a facsemeték. A 
többi cserje ültetése, és a parkosítás befejezése 2016. 
tavaszára várható. Mivel a növények is nyugovóra 
térnek télen, mi is pihentetjük a kertészkedést, hogy 
tavasszal újult erővel láthassunk ismét munkához. 
Jövőre is várjuk az új feladatokat, a további 
kihívásokat, melyekről ismét tájékoztatni fogom 
Önöket. 
Ünnepek közeledtével kívánok a saját és 
munkatársaim nevében áldott, békés karácsonyt, 
valamint sikerekben gazdag boldog újesztendőt! 

Szabóné Debrei Krisztina  ügyvezető 

A  NYUGDÍJ AS KLUB  ÉLETÉB ŐL  
Klubunk igyekszik biztosítani a szabadidő aktív és 
passzív eltöltésének lehetőségét az érdeklődők 
számára. Megemlékezünk a névnapokról, történelmi 
eseményekről, nagyobb ünnepekről, zenés táncos 
klubfoglalkozásokat, biblia órákat, kirándulásokat, 
gyógytornát és még sok egyéb programot ajánlunk az 
idősebbek számára. Az idén is igyekeztünk segíteni 
az ügyes-bajos dolgok intézésében és biztosítottuk a 
rászorul számára a szakrendelésekre való eljutást is. 

 
2015-ben az első programunk a farsangi bál volt, 
melyet közel százan tiszteletek meg jelenlétükkel. A 
műsor keretében Szűcs Szabolcs, Barcsik Boglárka 
és Szalai Gabriella verset mondott, a második 
osztályosok A csacsi című vidám jelenetet adták elő, 
a Szivárvány óvoda gyermekei és a Bene Egylet 
tagjai pedig tánccal szórakoztatták a szép számú 
érdeklődőt. 

 
A műsort követően az idén is elégettük a kiszebábot, 
hogy elűzzük vele a telet, majd mindenki 
megkóstolhatta a klubban készült nagyon finom 
farsangi fánkot.  
A jó hangulatot zenés-táncos mulatozás zárta, 
melyhez Oravecz József húzta a talpalávaló. Minden 
résztvevő vidámsággal feltöltődve, jó hangulatban 
tért haza.  
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Májusban anyák napi műsort rendeztünk a több mint 
negyven nagymamáknak, melyen az óvodások 
köszöntötték őket, utána pedig nagymamák és 
unokák közösen fogyaszthatták el az előkészített 
süteményt és teát. 

 
Mint minden évben az idén is bekapcsolódtunk a 
Sport és Gyermeknap programjába. Hangos 
énekléssel vonatoztuk végig a környéket, majd falusi 
sétára indultunk. Miután mindenki kellemesen 
elfáradt pihenésképpen szalonnát sütöttünk a klub 
udvarán. 

 
Június végén szerveztük az első közös 
kirándulásunkat, örömünkre az érdeklődők szinte 
teljesen megtöltötték az autóbuszt. Budapestről a 
Dunán végighajózva jutottunk el Vácra, ahol először 

egy finom ebédet fogyasztottunk el a helyi 
Halászkert étteremben, majd idegenvezető 
kíséretében ismerkedtünk a várossal.  

 
Hazafelé betértünk a vácrátóti botanikus kertbe, ahol 
képzett vezető társaságában tettünk egy sétát. Utána 
mindenkinek jólesett a hűsítő fagylaltozás. Kissé 
fáradtan, de annál vidámabban és sok-sok élménnyel 
gazdagabban érkeztünk haza. 
Augusztus végén a felújított mátraverebélyi 
Szentkúthoz  szerveztünk zarándoklatot. A szüreti  
időszak ellenére sok érdeklődő tartott velünk.  
A zarándoklat nem séta, nem sport, nem kirándulás, 
nem természetjárás bár mindegyikből van benne egy 
kicsi, mégis egészen más. 
A program keretében lehetőség volt a helyszíni 
gyónásra, szentmise hallgatásra is. Egy élmény dús 
nap végén lélekben feltöltődve tértünk haza.  
Az idei utolsó kirándulásunk Kecskemétre és a 
pusztába vezetett. Szakadó esőben indultunk útnak, 
de szerencsére mire megérkeztünk utunk első 
állomására a Varga tanyára az eső is elállt. Itt a 
házigazdák pálinkával, pogácsával fogadtak 
bennünket, majd lovas kocsikáztunk, megtekintettük 
a tanyát és lovasbemutatót is láthattunk. A finom 
ebéd elfogyasztása után búcsút vettünk 
vendéglátóinktól és elindultunk Kecskemétre. Itt már 
várt bennünket a helyi idegenvezető, aki 
megismertetett bennünket a település szépségeivel. A 
séta közben Márai Sándor szavai jutottak eszembe: 
„Megfelelő ember társaságában a Földet is körül 
lehet utaznod, úgy tűnik majd pillanat volt az egész.” 
Mint miden évben az idén is részt vettünk az Időesk 
Világnapja alkalmából szervezett rendezvényeken. 
Községünkben az idősek nagy örömére a Dupla 
KáVé lépett fel, a gyöngyösi rendezvényen pedig – 
ahová külön busszal mentünk -  egy operett előadást 
néztünk meg „ Fogj egy sétapálcát” címmel. 
Bízom benne, hogy a programjainkban mindenki 
talált az érdeklődésének megfelelőt és a következő 
években legalább ilyen szép számban lesznek 
kíváncsiak  rendezvényeinkre. 

Filó Istvánné klubvezető 
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ÚJ  S ZO LGÁLTATÁS  KÖ ZS É GÜNKBEN

Bár október elejére teljesen elkészült községünk 
legújabb intézménye a Családi Napközi, de a 
működési engedély beszerzése sajnos hosszabb id
vett igénybe. Így a legkisebbek – akik személyre 
szóló meghívót kaptak – csak november végén 
ismerkedhettek meg és vehették birtokba az 
intézményt.  

A két gondozónő Kozáriné Andrea és Kiss Dia nagy 
lelkesedéssel készültek a bemutatkozó délel
melyen nagyon sok apróság vett részt szülei 
kíséretében. Az érdeklődők polgármester úrtól 
megtudhatták, hogy a napközi 20 hetest
14 éves korig fogadhat gyerekeket és nemcsak egész 
napra, de akár egy-két órára is be lehet adni azokat a 
lurkókat, akiket szüleik előzetesen beíratatnak. A 
napköziben egyszerre maximum 10 gyermek 
tartózkodhat, de igény esetén ez a létszám b

Az ismertető után a jelenlévők jóízűen fogyasztották 
a friss kalácsot és kakaót és a kicsik boldogan vették 
birtokba a játékokat. Hivatalosan december 1
szülők kéréséhez igazodva rugalmas munkarenddel 
működik a napközi. A gondozónők nagy örömére 
már 8 gyermeket írattak be szüleik, közülük hárman 
az egész napos ellátást veszik igénybe. Reméljük a 
jövőben is mindig sok-sok kisgyermek vidám 
csevegése fogja betölteni az épületet. 

                    2015. december    
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SZÜLETÉSEK :  

Bankó Olivér Tamás
Vojkuj Domonkos 
Magyari Milán  
Domoszlai Réka 
Pajkos Kincső 
Torda Attila Krisztián
Török Virág Dominika
Kiss Balázs 
Sisa Barnabás 
Kordoványi Réka 
Vozik Péter Lajos 
Virág Lara Bianka  
Baksa Nimród 
Varga Viktória  
Kovács Léna Abigél

 

H ÁZASS ÁGKÖTÉS  
 
       Varga Mihály – Dérfi Szilvia

          2015. 07. 18

H ALÁLO ZÁSOK :  
Nádudvari Sándorné
Harman Béla 
Váradi László 
Alapi Ferenc 
Boros Jánosné 
Kovács Mihályné 
Szűcs József 
Bodenlosz János József
Banka Andrásné 
Deme Istvánné 
Vígh Imre  
Misi Kálmán  
Szécsi Lászlóné 
Pállai Géza Ferenc
Béres Andrásné 
Tóth Mihály  
Harkó László 
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Bankó Olivér Tamás 2014.12.17 

 2015.01.01 
2015.01.20 
2015.01.22 
2015.04.23 

Torda Attila Krisztián  2015.05.01 
Török Virág Dominika  2015.05.19 

2015.05.28 
2015.06.13 

 2015.07.04 
 2015.08.24 
 2015.08.27 

2015.10.02 
2015.12.06 

Kovács Léna Abigél 2015.12.06 

 

Dérfi Szilvia  
2015. 07. 18. 

 

Nádudvari Sándorné  2014. 12. 13. 
2014. 12. 31. 
2015. 03. 05. 
2015. 03. 11. 
2015. 03. 18. 

 2015. 04. 11. 
2015. 04. 28. 

Bodenlosz János József  2015. 06. 02. 
 2015. 06. 13. 

2015. 06. 21. 
2015. 07. 01. 
2015. 07. 30. 
2015. 08. 14. 

Pállai Géza Ferenc 2015. 08. 17. 
 2015. 08. 27. 

2015. 08. 28. 
2015. 11. 21. 
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Településünk 2002 óta részt vesz a „Virágos 
Magyarországért” Környezetszépítő Versenyen. 
Ezért évről-évre községünkbe látogat a verseny 
zsűrije, hogy saját szemükkel győződjenek meg a 
falu képéről, illetve annak változásáról. 
A több mint tíz év alatt szinte minden évben 
részesültünk  kisebb-nagyobb elismerésben.  
Az első nagyobb elismerést 2004-ben kaptuk, amikor 
Heves Megye Közgyűlése különdíjban részesítette 
Visonta községet, mint a legeredményesebb szépítő 
munkát bemutató Heves megyei falut. 
2005-ben a Környezetvédelmi és Vízügyi 
Minisztérium különdíjával 1 millió Ft-ot kaptunk, 
melyet fák ültetésére fordítottunk. 
2008-ban Elnöki Díjban részesültünk, „a 
környezetszépítésben, a vonzó településkép 
kialakításában elért sokéves munkánk 
elismeréseként.” 
2012-ben faluszépítő munkánk eredményeként 5.000 
tő egynyári virágot kaptunk a településünk 
szépítésére. Emellett külön elismerésként az Év 
Junior Tájépítésze Díjhoz kapcsolódó pályázat 
helyszínéül jelölték ki községünket. A fiatal 
tájépítészeknek  koncepciós tervet kellett készíteni a 
Sportpálya és környékének területére  Az elkészült 
pályaművek közül a legötletesebbeket a Művelődési 
Házban állítottuk ki.  

 
Az eddigi legnagyobb eredményünk az idei Arany 
Rózsa Díj, melyet régiónként 1 település kaphat meg. 
A zsűri Észak-Magyarország legszebb településének 
idén Visontát választotta.  A nevezések értékelésekor 
komplex szempontok alapján döntöttek. A település 

közterületei, közparkjai mellett értékelésre került a 
közintézmények állapota, építészeti-esztétikai 
színvonala, továbbá az egységes településkép és a 
koncepciózus településfejlesztésre törekvés. Emellett 
a lakosság környezetszépítési törekvései is sokat 
lendítettek a pontozáson. Ennek a szép elismerésnek 
az elnyerése tehát az Önkormányzat és a lakosság 
közös tevékenységének eredménye. Köszönet érte 
mindenkinek, saját lakókörnyezetének szépítésével 
hozzájárult községünk szebbé tételéhez és ezáltal a 
díj elnyeréséhez. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

K ÉT KORM ÁNYABLAK  IS  M ŰKÖ DIK  

GYÖNGYÖS  VÁROS ÁB AN  
A Kormány a „Jó állam” megteremtése érdekében a 
közigazgatás megreformálását tűzte ki egyik legfőbb 
céljául. Ennek megfelelően a Magyary Zoltán 
Közigazgatás-fejlesztési Program keretében 
kormányablakok létrehozása mellett döntött. 
A program szerint olyan közigazgatásra van szükség, 
amelyben a polgárok színvonalasabb, ügyfélbarát 
ügyfélfogadási struktúrában, gyorsabban és 
egyszerűbben intézhetik ügyeiket. 
E program jegyében napjainkig országosan már több 
mint 200 kormányablakot alakítottak ki. 
Heves megyében eddig 9 kormányablak nyílt, 
melyből kettő Gyöngyösön, a Gyöngyösi Járási 
Hivatal szervezeti keretei között működik. Az egyik 
a város autóbusz-pályaudvarához, vasútállomásához 
közeli pontján, a Kossuth Lajos utca 37. szám alatti 
épületben (a bíróság épületével szemben) működik, a 
másik pedig a volt okmányiroda helyén, annak 
átalakításával jött létre az Eszperantó utca 6. szám 
alatt. 
Mindkét kormányablakban ugyanazon ügytípusok 
intézésére van lehetőség, melyek körét 
kormányrendelet szabályozza. Jelenleg 509 féle 
ügykörben lehet segítséget kérni a 
kormányablakokban. 
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PARAS ZTO LIMP IA  
Idén augusztusban második alkalommal rendeztük 
meg Visontán a parasztolimpiát. Lelkes kis csapat 
gyűlt össze a fák árnyékában a lőtér előtt. A 
kicsiknek állatsimogatóval és egyedi feladatokkal 
készültünk. 
A felnőttek egyedi versenyszámokban és csapatban is 
kipróbálhatták tudásukat. Egyéni bajnokot avattunk 
csizmahajításban, kukoricamorzsolásban,  krumpli 
pucolásban, borszívásban, lángos evésben és 
fűrészelésben egyaránt. 

Visonta „legnagyobb parasztja” cím idei büszke 
viselője Németh Attila lett, aki kisfiával közösen 
vette át a díjat.  
A csapatversenyben az idén új feladatok várták a 
résztvevőket.  Három 4 fős csapat, a fiatal legények( 
lőcs), a tapasztalt férfiak, és a hölgyek küzdöttek meg 
egymással. A csapat tagjai furmányos feladatok 
teljesítésével bizonyíthatták, hogy ők a legjobbak.  

 
Volt itt létrában futás, terményválogatás szalmából 
diószedés, wc deszkán tojáshajítás, petrencén 
szalmaszállítás és bakfejés is. Az „erősebb nem” 
képviselőiből álló két csapat  azonos pontot szereztek 
így közösen lettek a legjobbak. Természetesen 
elismerés illeti a hölgyek csapatát is, akik bátran 
kiálltak az „erősebb nem” képviselőivel szemben és 
csak kevéssel maradtak alul a nemes küzdelemben. 
Ezúton is szeretnénk megköszönni Törökné Csabáné 
Marikának az egyedi kézzel készült festett 
fakanalakat, melyet a díjazottak vehettek át. 

Váradi Zsoltné 

FALUNAP  
Természetesen a legnagyobb községi rendezvény az 
idén is a falunap volt. 
Augusztus 20-án reggel a VI. Visontai Veterán Jármű 
Találkozó résztvevői járták körbe szebbnél szebb 
járműveikkel a falu utcái így köszöntve a 
visontaiakat. A falutúrát követően ügyességi 
versenyen bizonyíthatták rátermettségüket a 
részvevők. Az előre kijelölt szlalom pályát ez 
alkalommal nem az autókkal-motorokkal kellett 
végigjárni, hanem egy kis távirányítós autót kellett 
végigvezetni a pályán. Ez igencsak próbára tette a 
rutinos sofőrök ügyességét. Nem volt könnyű feladat  
tapintás alapján kiválasztani különböző alkatrészeket 
illetve megtalálni az előkészített hengerfejbe illő 
gyertyát. 

 
 A verseny befejezése után bárki megtekinthette az 
öreg járműveket a Lőtér előtti részen. 
Az ügyességi versennyel egy időben került sor az 
ünnepi istentiszteletre, ahol Balázs atya emlékezett 
meg államalapításunk évfordulójáról. 

 
11 órától már minden program a sportpálya melletti 
területen zajlott. A színpadi műsorok kezdetéig 
számos játékot lehetett kipróbálni. Volt ugrálóvár, 
élő csocsó, eurobungee és körhinta, de ki lehetett 
próbálni a segwayt, az elektromos kisautókat és 
rollereket is. A nagyobbak a kecskelökéssel és a 
kalapácsos erőmérővel tehették próbára erejüket, 
ügyességüket.  
Mielőtt a fellépők vették volna birtokba a színpadot 
az idén is megrendeztük a hagyományos szkander 
bajnokságot, ahol a férfiak mellet a hölgyek is 
összemérhették erejüket. 
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A vetélkedő után a Fagyibohócok foglalták el a 
színpadot és szórakoztatták énekkel, tánccal, zenével 
a gyerekeket. Utánuk a Csillag Musical társulata 
lépett színpadra, hogy nótákkal, operettekkel 
teremtsen jó hangulatot az ebédhez, amit az idén is 
minden Visontai lakos ingyenesen igényelhetett. 
A zumbázó lányok-asszonyok bemutatója az idén is 
sok érdeklődőt vonzott a színpad elé. 

 
Természetesen ez alkalommal sem maradhatott el a 
szokásos eredményhirdetés, ahol az addigi 
vetélkedőkön legsikeresebben szereplők vehettek át 
különböző díjakat. 
Az idén is nagy sikert aratott népdalkörünk, akik ez 
alkalommal erdélyi népdalcsokorral szórakoztatták a 
nagyszámú közönséget. 

 

Inkább az idősebb korosztály örült jobban az Apostol 
együttes koncertjének, de számos fiatal is együtt 
énekelte a dalokat a fellépőkkel. 

 
A Szomszédnéni Produkció humoros és a Capuccinó 
együttes mulatós műsora után egy újabb vetélkedőre 
került sor, ahol több fordulós verseny végén 
díjazhattuk a legerősebb „kecskelökő” illetve a 
legnagyobbat „kalapácsoló” hölgyeket és urakat. 

Hatalmas sikere volt a helyi kötődésű Fehér Dávid 
(művésznevén SLC) rap előadásának is. 

 
Az Abba Sisters slágerei után a Holdugatók együttes 
tánc showjának tapsolhattak a jelenlévők. 

 
A fiatalok javaslatára került a műsorba s HoneyBeast 
együttes koncertje, majd a nap csúcspontja a tűzijáték 
petárdáinak csodálatos fényjáték volt. Természetesen 
az idén sem maradhatott el a programot lezáró 
utcabál, amihez a az Enter Band biztosította a 
talpalávalót. 
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I DŐS EK V ILÁGNAP J A  
Az idősek megbecsülése, tisztelete nagyon fontos a 
község vezetésének, ennek egyik jeleként évről-évre 
meghívjuk községünk idős korú lakóit október 1-én 
az Idősek világnapja alkalmából szervezett 
rendezvényünkre, ahol apró figyelmességgel 
fogadjuk az érkezőket. 
 A műsort az általános iskola 3. osztályos tanulói 
esernyős táncukkal nyitották, majd polgármester úr 
köszöntötte a jelenlévőket. Természetesen az idén 
sem maradt el községünk legidősebb lakóinak 
köszöntése, amit most először kiegészítettünk azzal 
is, hogy egy csokor virággal és egy ajándékkosárral 
köszöntöttük az idén 50. házassági évfordulójukat 
ünneplő Harman Györgyöt és feleségét Mártikát.  

 
Az est további részében pedig a Dupla KáVé dalait 
énekelték illetve kísérték ütemes tapssal a nézők.  

EGÉS ZS ÉGNAP 
A művelődési ház és az egészségház felújítása miatt 
az idén október elején tartottuk meg szokásos 
egészségnapunkat. A délelőtt folyamán lehetőség 
nyílt vérnyomás, vércukor illetve testzsír mérésre, 
nőgyógyászati és szemészeti szűrővizsgálatra is. Az 
érdeklődők kozmetikai illetve táplálkozási tanácsokat 
is kaphattak a meghívott szakemberektől, de 
kipróbálhatták az írisz diagnosztikát is. 

 
A vérellátó központ munkatársai pedig egész délelőtt 
várták a véradókat, akik szép számmal érkezte, hogy 
a szlogennek megfelelően  „vért adjanak és 
megmentsenek három életet.” A nap különlegessége 
volt, hogy első ízben ekkor lehetett kipróbálni az 
egészségházban kialakított sószobát és rekreációs 
szobát is. 

NÉP ZENEI  T ALÁLKO ZÓ  
Legutóbb 2012-ben a Visontai Népdalkör 5 éves 
születésnapján rendezett a Kulturális Egyesület 
népzenei találkozót. Az idén ősszel immár harmadik 
alkalommal fogadta községünk a szűkebb és tágabb 
környezetünkből érkező csoportokat. A rendezvény 
előkészítése és lebonyolítása nem kis energiát 
követelt a szervezőktől. Október 17-én délután 
egymás után érkezetek a népdalkörök, nyugdíjas 
klubok. Az egyesület tagjai fogadták  Csécse, 
Egercsehi, Gyöngyöshalász, Gyöngyösoroszi és 
Karácsond csoportjait és egyéni fellépőit. 

 
Szarvas László polgármester megnyitó szavait 
követően elsőként a házigazda Visontai Népdalkör 
állt színpadra. Hajnal Melinda egyesületi elnök 
köszöntője után Szőke Sándor citeraművész, a 
gyyöngyöshalászi népdalkör illetve annak férfikórusa 
szórakoztatta a jelenlévőket. Molnár László tárogató 
játéka után Gáspár Imre, a karácsondi népdalkör, 
majd az egercsehi asszonykórus lépett színpadra. 
A szünet után Pozsik Joachimné szólóénekével 
folytatódott a műsor, majd a gyöngyöshalásziak 
néptánc csoportja, a gyöngyösoroszi 
hagyományőrzők, a csécsei népdalkör tagjai valamint 
Orbán János szólóéneke  következett. A fellépők 
sorát a házigazdák zárták kiegészülve a BÉB 
zenekarral.  

 
Az eredményhirdetést követően közös éneklés zárta a 
találkozó hivatalos részét, ugyanis ezután minden 
résztvevő átvonult a sportcsarnokba, ahol a közös 
vacsora elfogyasztása után lehetőség nyílt a kötetlen 
beszélgetésre szórakozásra. Úgy gondoljuk, hogy 
valamennyi vendég jól érezte magát és kissé 
fáradtan, de egy szép nap emlékével térhetett haza. 
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K ÉZM ŰVES  DÉLUTÁN  
November utolsó péntek délutánja a karácsonyi 
készülődés jegyében telt a művelődési házban.  

Örömünkre szolgált az igen nagy érdeklődés, mely a 
rendezvényt kísérte, hiszen az öt órai kezdés után 
nem sokkal még pótasztalokat és székeket is kellett 
behoznunk a nagy létszám miatt. A résztvevőknek 
lehetőség nyílt papírból szalagból, gyöngyből 
gumilapból karácsonyfa díszek készítésére, de 
lehetett viaszlapok segítségévek gyertyát díszíteni, 
mécses tartót illetve karácsonyi asztaldíszt készíteni 
is. A közel hámom órás rendezvény végén mindenki 
sok szép, saját készítésű tárggyal térhetett haza. 
M IKULÁS  

December 4-én Visontára is megérkezett a Mikulás. 
Délután először egy meseelőadás várta a gyerekeket 
a művelődési házban Jön a Mikulás címmel, majd a 
játszóházban lehetett kipróbálni a különböző 
játékokat, az ugrálóvárat. A játékok mellett csoki 
mikulásokért versenyezni, de alaposan 
megdolgoztatták a gyerekek az arcfestőt és a 
lufihajtogatót is. 

 

A DVENTI  VÁSÁR  
Szombat délután az óvoda és az iskola mellett sok 
helyi lakos is vállalkozott arra, hogy saját készítésű 
termékeivel részt vegyen a hagyományos adventi 
vásáron. 

 
Lehetett itt kapni lekvárokat, égetet cukorból készült 
malacokat, karácsonyfa díszeket és ajándéktárgyakat 
is, melyek mindegyike a helyiek ügyes kezét 
dicsérte. Emellett frissen sütött kenyérlángos, hot 
dog, gofri és kürtőskalács vásárlására is volt 
lehetőség.  

 
A vásárral egy időben díszítettük fel a falu 
karácsonyfáját, melyre az idén is sok díszt hoztak a 
felnőttek és a gyerekek.  
Öröm volt látni, hogy nagyon sok érdeklődő és 
vásárló látogatott ki a térre és senki nem tért haza 
üres kézzel. 

 
Köszönjük minden résztvevőnek a megjelenést és 
reméljük jövőre még több vásározóval és vásárlóval 
találkozunk majd a rendezvényen. 
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NY ÁRI  TÁBOROK  
Balatoni  tábor a felsősöknek 
Iskolánkban immár hagyomány, hogy felső tagozatos 
diákjai közül az érdeklődők nyaranként, a Balaton 
partján táborozhatnak. Ehhez óriási segítség, hogy az 
önkormányzat balatonszemesi üdülőjét 
térítésmentesen használhatjuk és diákjaink 
utaztatásához is kapunk támogatást, így nagyon 
kedvező feltételek mellett mehetünk nyaralni.  
A tábor előtt létre hoztuk a résztvevők online 
csoportját és beindult az információáramlás. 
Csapatépítő túrákat szerveztünk, hogy 
összerázódjanak a gyerekek.  A túrákon megkapták 
az induláshoz szükséges előzetes információkat és 
feladatul kapták a szobák elosztását is. 

 
Június 23-án reggel indult útnak a 23 gyerekből és 3 
felnőtt kísérőből álló csapatunk.  
Alig másfél órás buszozás után megérkeztünk utunk 
elő állomására Budapestre, ahol az új négyes metró 
vonalán feladatokat oldottunk meg, hajóztunk a 
Dunán, utaztunk villamossal és még kincset is 
kerestünk a West End-ben. 
Ebéd után továbbindultunk Balatonszemesre. A 
szobák elfoglalását követően kisétáltunk a mólóra. A 
naplementés selfiek elkészítése után kipróbáltuk a 
Balaton vizét, és elindultunk dodzsemezni. 
Másnap balatoni körutazásra indultunk. 
Balatonfűzfőn boboztunk, Balatonfüreden várost 
néztünk, ebédeltünk, utána ellátogattunk Tihanyba.  

 

Este - a finom vacsora után - a szigligeti várban 
tettünk fáklyás látogatást, de láttunk itt vitézi 
bemutatót, korabeli ágyú elsütést és tűzzsonglőröket 
is. 
A következő nap délelőttjén Siófokra utaztunk, ahol 
Jack Sparrow kapitány kalózhajója vitt el minket egy 
szórakoztató hajókirándulásra, majd éhségünket 
Mustafa finom gyrosával csillapítottuk. Délután 
ismét a szemesi Balaton parton múlattuk az időt. A 
hazaindulás előtti nap estéjén a panzióban táborzáró 
bulit tartottunk sok játékkal, mókával, tánccal, 
kacagással. 
Másnap a karkendők kiosztása után vízibiciklizéssel, 
fürdőzéssel búcsúztunk a balcsitól, majd buszra 
szálltunk és meg sem álltunk a fővárosig, ahol még 
moziztunk egyet hazaindulás előtt. 
A négy nap után alaposan elfáradva, de sok-sok 
élménnyel gazdagodva érkeztünk haza. 

Varga Zoltánné 

 
Hogy a gyerekek hogyan látták a tábort, arról Kocsis 
Csilla így számolt be: 
A táborban nagyon jól éreztem magam, most egyedül 
voltunk, nem voltak velünk a kezdikővári gyerekek. 
Az első nap Budapesten zajlott. Metróztunk, 
hajóztunk a Dunán, utaztunk villamossal, és kincset 
kerestünk a West End-ben. Délután megérkeztünk 
Szemesen és "megnyitottuk" a tábort. Nagyon 
tetszett ez a nap, főleg a kincskeresés. A második nap 
a Balaton körül utazgattunk. Voltunk Balatonfűzfőn, 
Balatonfüreden, Tihanyban, Badacsonyban es a 
Szigligeti várban is. Nagyon tetszett a tűz zsonglőr 
bemutató.Harmadik nap elutaztunk Siófokra ahol 
nagyon jól éreztem magam Ekkor fürödtem meg 
elsőször a Balcsiban mert ekkorra már tűrhető volt a 
víz hőmérséklete. Ezen a napon volt a táborzárás is, 
ami a licitálásból, vetélkedőkből és táncból állt. 
A negyedik nap elutaztunk Budapestre ahol 
moziztunk. Félelmetes volt a film, lehet, hogy 
másnak nem, de nekem az volt mivel a Jurassic 
World -ot néztük. Az este már otthon voltam. 
Nagyon kifárasztott ez a négy nap, de ennek ellenére 
nagyon imádtam, tetszett a sok program és a sok 
látnivaló. Remélem jövőre is lesz lehetőségem egy 
ilyen táborba elmenni! 
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Napközis tábor alsósoknak 

 
A tanév befejezését követően június utolsó hetében 
került sor a hagyományos napközis táborra a 
művelődési ház szervezésében. Az idei táborba 19 
alsó tagozatos tanuló jelentkezett. A programok 
megvalósításában oroszlánrészt vállaltak az általános 
iskola nevelői.  

 
A szerdai egész napos kirándulás kivételével minden 
nap sor került valamilyen kézműves foglalkozásra, 
melynek kitalálásában és megvalósításában Törökné 
Marika tanító néni segített. Az öt nap alatt gyöngyöt 
fűzhettek, szőhettek, kulcstartót, gyöngyképet, 
bumerángot, kitűzőt készíthettek a gyerekek.  
Nagy sikere volt a selyemfestésnek és a mézeskalács 
készítésnek is. A kézműveskedés mellett minden 
napra jutott valamilyen mozgásos program is.  

 

Az első napon túrázni és számháborúzni indultak a 
gyerekek. Kedden játékos vetélkedőn mérhették 
össze tudásukat, ügyességüket, szerdán egész napos 
kiránduláson vehettek részt, csütörtökön 
sportvetélkedő pénteken pedig állatkerti látogatás 
volt a program.  

 
A szerdai  kirándulás alkalmával a délelőttöt a Mátrai 
móka játszóházban tölthették a résztvevők, majd egy 
hamburgerezést követően a Mátra múzeum 
természettudományi pavilonjával ismerkedhettek 
meg. 

 
Úgy gondolom, a tábor valamennyi részvevője jól 
érezte magát az együtt töltött napok alatt és sok 
élménnyel és az ügyes kezek által készített emlékkel 
térhettek haza.  
 
PRO GRAMAJÁNLÓ  
 

 
             Karácsonyi hangverseny 

               2015. december 18-án 17.30 órától 
             a művelődési házban 

Műsor: 
                        Szivárvány Óvoda nagy-középső 

                      csoportosainak műsora 

                          MÁRIÓ  karácsonyi koncertje 

                             Minden érdeklődőt szeretettel  
                        várunk! 
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Hagyományő rz ő  I jász Egyesület  
Megalakulóban van egyesületünk, melynek 
megnevezése Visontai Hagyományőr és Íjász 
Egyesület lesz, ha a megyeszékhely illetékesei nem 
találnak kivetnivalót a beadott dokumentációban. 
Mivel többen jelezték  a községből, hogy kedvük 
lenne íjászkodni, így vetődött fel egy egyesület 
megalapításának gondolata. Néhányan már eddig is 
íjászkodtak kisebb-nagyobb komolysággal és ezt a 
remek érzést a nyár végén szervezett "nomád 
hétvége" nevezetű eseményen is átélhette bárki, aki 
kilátogatott a rendezvényre.  

 
A megjelentek 90%-a át is esett a „tűzkeresztségen” 
és igen jó véleménnyel voltak róla. Meglepő volt 
számomra, hogy a község fiatal legényei alig 
képviseltették magukat. Többen viszont családostól 
jelentek meg, és még a legkisebbek is ügyesnek 
bizonyultak. 

 
Visonta Önkormányzata és Polgármester úr 
engedélyezte a község nevének használatát és 
megkaptuk a lőtér területét is, gyakorlás céljára. Az 
edzések hétvégenként lesznek, hogy a kedvet kapó 
kollégisták se maradjanak ki a jóból. A pontos 
időpont egyeztetése a későbbiekben történik. 
Az Egyesület alakulásával nem titkolt célunk, hogy 
összehozzuk az embereket, kimozdítsunk 
otthonaikból mindenkit, akiknek valamilyen 
tevékenységünk hallatán sebesebben kezd lüktetni a 
szíve. Hiszen az adott név is mutatja, hogy nem 
ragadnánk le egyféle tevékenység mellett. Az íjászat 
maga is több ágra bontható és a környékbeli 
egyesületek mind, csak 1-1 fajtáját vállalják fel.  

Távlati célunk, hogy olyan jó hangulatú 
csoportosulás alakuljon ki, ahol a hagyományőrzés 
keretein belül, bárki átadhatja korábban megszerzett 
tudását, illetve megtanulhatja a tagok által már 
korábban elsajátítottakat. Ebbe beletartozhat 
különböző kézműves készségek megtanulása, 
lovaglás, történelmi fegyverek használata, de akár 
letűnt korok étkeinek készítése, vagy otthonaiknak a 
rekonstrukciója is. 

 
Reméljük így mindenki megtalálhatja az egyesületen 
belül azt az elfoglaltságot, ami őt megnyugtatja, 
kikapcsolja, vagy éppen felvillanyozza. 
Az alakulóban lévő hagyományőrző egyesület 
segítségével augusztus végén egy nomád hétvégét 
rendeztünk a sportpálya melletti réten. Péntek 
délután lehetőség nyílt lovaglásra, a doromb és a 
karikás ostor használatának elsajátítására, 
megismerhettük a betyárság történetét, fegyvereit sőt 
a vállalkozó szelleműek vetélkedhettek is.  

 
Szombaton délelőtt kézműves és hagyományőrző 
fogalakozásokkal vártuk az érdeklődőket. Ki lehetett 
próbálni a bőrözést, a kötélverést és a fazekasság 
alapjait is el lehetett sajátítani. A hagyományőrző 
foglalkozás keretében pedig a különböző íjakkal 
lehetett céltáblára lőni, de a kelevéz hajítást is ki 
lehetett próbálni. 
Bár a helyiek érdeklődése elmaradt a 
várakozásunktól, de akik kitátogattak a programra 
sok érdekes információval lettek gazdagabbak és 
számos tevékenység alapjaival is 
megismerkedhettek. 

Bárdos Antal 
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L Ö VÉS ZET  
2015-ben a Klub fennmaradásáért kellett küzdenünk, 
és így sajnos nem tudtunk minden kistérségi 
lövészversenyen részt venni. Az eddig megszokott 
rendben nem tudtuk az edzéseinket sem megtartani, 
mert meg kellett szerezni, illetve meg kellett újítani a 
szükséges hatósági dokumentumokat. A rendes 
működés biztosítása sok időnket lekötötte, hiszen az 
kiemelt fontosságú volt, hogy az Egyesületünk 
folyamatos működése fennmaradjon. 
Harman Béla Elnök Úr halálával nagy veszteség érte 
a Klubot. Az Egyesületet meg kellett újítani, ennek 
papírmunkája és szervezési kérdései több hónapot 
vettek igénybe Itt szeretnék köszönetet mondani 
Hegedűs Hajnalka jegyzőnek a szabályzatok 
elkészítéséért, valamint a közgyűlések 
dokumentálásáért és a bírósági iratok előkészítéséért. 
A tagságot teljes körűen felülvizsgáltuk és minden 
tag személy szerint nyilatkozott arról, hogy kívánja-e 
fenntartani tagságát a jövőben is. Így jelenleg 29 
tagja van egyesületünknek. 
A Klub neve is megváltozott, az MTTSZ „Dózsa 
György” Községi Honvédelmi Klub Visonta helyett 
új „rövidített” nevünk: Dózsa György Visontai 
Lövészklub lett a tagság szavazata alapján. 
A 2015. február 20-án megtartott közgyűlésen 
elfogadtuk az új Alapszabályt és 4 évre 
megválasztottuk az új tisztségviselőket. Az Elnökség 
a régi 5 helyett 3 tagból áll. Az elnök: Szarvas 
László, az elnökhelyettes: Giczey András, a titkár 
Banka Amanda Helga lett. 
A Felügyelő Bizottság tagjait is újra választottuk az 
alábbiak szerint: Harman Zoltán elnök, tagok: 
Kecskés Dávid, Kovács Krisztián. 
Az Alapszabály elfogadása után lehetett benyújtani 
az Egri Törvényszékhez az iratokat a változások 
átvezetésére. A bejegyző végzés 2015. május 27-én 
emelkedett jogerőre. 
A másik nagyon fontos intéznivaló a fegyverek ügye 
volt, hiszen fennállt a veszélye annak, hogy a 
Rendőrség elszállíttatja azokat. Szerencsére erre nem 
került sor, mert sikerült határidőn belül hatósági 
fegyvervizsgát tennem. 

 

Az idei évben Egyesületünk tagjai közül többen 
megújítottuk a már meglévő lövészetvezetői 
igazolványokat, és harmadosztályú versenybírói 
vizsgát is tettünk hárman. A bírói végzettség utolsó 
állomása az országos bajnokságon való részvétel 
volt, mely 2015. szeptember 5-én megtörtént. 
Így mostmár semmi akadálya a fegyverek 
kezelésének, szállításának és a lövész edzések és 
versenyek rendezésének. 
Mindezen viszontagságok ellenére sikerült néhány 
edzést tartani az idén és egy kistérségi pisztolyos 
versenyt is meg tudtunk rendezni áprilisban. A 
lövészeink kiválóan szerepeltek, csapatban II. 
helyezést sikerült elérnünk, egyéniben pedig Kecskés 
Dávid korosztályában megnyerte a versenyt. 
Petőfibányán kispuskás számban versenyeztünk. 
Gyakorlás és felkészülés hiánya miatt itt a csapat 
sajnos sereghajtó lett. Ennek egyik oka az volt, hogy 
a fegyvereken irányzékcsere volt, de már nem volt 
lehetőségünk megfelelően beállítani a fegyvereket. 

 
Az idén, október 4-én még egy megyei versenynek 
helyt adtunk, melyet a hagyományok szerint minden 
évben megrendezünk. A minősített lövészeink: 
Giczey András, Kovács Krisztán, Szarvas László, 
továbbá Kakuk Gyula, csapatban 3. helyezést értek 
el, maroklőfegyver kis-és nagy kaliber lövész 
számokban. Ugyanezen a versenyen egyéniben 
kispuska 50 méter 30 lövés nyílt irányzék 
versenyszámban Szarvas László 2. helyezést ért el. 
Szeretnék köszönetet mondani a Képviselő 
testületnek, hogy 2015-ben a lőtér betonja is 
megújulhatott és így biztonságossá vált a lőtér 
használata. E mellett elkészült a klubépületet és a 
lőteret összekötő járda is. 
Az egyesület tagjai nevében köszönöm, hogy minden 
támogatást megadtak, a klub a további magas 
színvonalon működéséhez és ígérem, hogy mi is 
mindent megteszünk a jövőben is ennek érdekében. 
Minden kedves visontai lakosnak áldott, békés 
Karácsonyt és sikerekben gazdag, boldog új évet 
kívánok. 

Szarvas László elnök 
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Aszta l i tenisz 
A visontai Asztalitenisz Sport Egyesület immár 7 éve 
működik Visontán. Célunk a falu lakossága, és az 
egyesület tagjai számára rendszeres edzési és 
versenyzési lehetőség biztosítása, az asztalitenisz 
sport széles körű megismertetése és népszerűsítése 
elsősorban a gyermekek körében.  
E sportág segítségével a fiatal és idősebb korosztály 
számára egyaránt nemcsak tartalmas élmény-gazdag 
szabadidős programot, hanem személyiségformáló és 
egészség-centrikus életmódra nevelő – inspiráló 
versenyprogramot is biztosítani kívánja sport-
szervezetünk. 
Az egyesület taglétszáma jelenleg 34 fő, ebből ebben 
az idei évben aktívan 31-en vettek rész valamilyen 
formában az egyesület tevékenységében.  Az elmúlt 
évek alatt a tagság összetétele is változott egyre több 
visontait csatlakozott hozzánk. Bízunk benne, hogy a 
jövőben a helyi sportolók száma tovább emelkedik 
majd. 
A 2015-ös évben is számos verseny résztvevője volt 
egyesületünk. 

 
Az őszi és tavaszi fordulóból álló 2014-2015. évi I. 
osztályú Megyei Csapatbajnokságot az előkelő 
második helyen zártuk, csupán hajszálnyival 
maradtunk le a Laguna Kft győztes csapata mögött. 
Ezen a megmérettetésen összesen 14 mérkőzést 
játszottunk, ebből 12-őt megnyertünk és csupán egy 
döntetlen illetve egy vesztes mérkőzésünk volt. Így 
az első helyezettel azonos pontszámot szereztünk, 
csupán a mérkőzésaránya (184:68 illetve 186:66) volt 
jobb a másik csapatnak. 
A 2015-2016-os Megyei Csapatbajnokság őszi 
fordulója után csapatunk veretlenül, a maximális 16 
ponttal áll az első helyen. Öröm volt számunkra, 
hogy a csapatbajnokságon résztvevők egyéni 
megmérettetésén az I. kategóriát Csupek Andrej, a 
II.-at pedig Fehér Tibor nyerte meg. 
A csapatbajnokság mellett számos egyéb versenyen 
is részt vettünk. A diákolimpia I-II. korcsoportjának 

versenyére  egyesületünket Bagi Kata, Buna Zsófia, 
Buna Lehel és Kerékgyártó Edina képviselte, 
közülük Bagi Kata I. helyezést ért el. 

 
A veterán bajnokságon Csupek Andrej Vasas 
Benedekkel párosban harmadik., egyéniben pedig 
második helyezést ért el, ugyanitt Dr. Herczeg Béla 
harmadik helyezett lett. 
A Megyei Amatőr egyéni bajnokságon a Dr. Herczeg 
Béla-Szőllősi Sándor páros második  helyen végzett, 
egyéniben Dr. Herczeg Béla ötödi,  Szőllősi Sándor 
pedig a nyolcadik helyen végzett, míg a vigaszágon 
Herczeg Tamás harmadik helyezést ért el. 
Évek óta hagyomány, hogy nyár végén asztalitenisz 
tábort szervezünk a gyerekeknek. Nem volt ez 
másként az idén sem. A táboraink nem titkolt célja, 
hogy egyre több fiatallal szerettessük meg ezt a 
sportot és, hogy a szakosztály utánpótlás 
versenyzőgárdáját bővítsük. 
Az idei egy hetes programban 10 fő vett részt, 
közülük heten voltak visontaiak. Az öt nap során a 
résztvevők elsajátíthatták az alapokat illetve 
fejleszthették már meglévő tudásukat. 

 
Reméljük, hogy az elkövetkező évben is az ideihez 
hasonló eredményekről tudunk majd beszámolni és a 
díjazottak között egyre több visontai fiatal nevét is 
olvashatják majd. 

Dr Herczeg Béla 
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La b da r úg ó  h í r ek  
Ismét eltelt egy év azóta, hogy az újság hasábjain 
szóltam az eredményeinkről. A 2015-ös évben is, 
nagy léptekkel fejlődött egyesületünk. 

Felnőtt labdarúgás:  

 
Felnőtt csapatunk, melyet én magam irányítok, a 
tavaszi szezon zárásaként, a 2014-15 évi, megyei II. 
osztályú bajnokság, 18-as mezőnyében, az 5. helyen 
zárta a bajnoki évet. Az előző évihez képest egy 
helyet léptünk előre a ranglistán. 
Az augusztusban rajtolt, 2015-2016.évi bajnokságban 
a csapat példátlan menetelést mutatott be. A 16 
csapatos bajnokság félidejét, 10 pontos előnnyel, az 
első helyen zártuk! A lejátszott 15 mérkőzéséből 14-t 
zsinórban megnyert csapatunk, és ellenfeleinknek 
mindössze egyszer sikerült döntetlent kiharcolnia. Az 
őszi idény alatt legyőzőre nem talált csapatunk. 66 
gólt lőttünk és mindössze 13-at kaptunk. Hazai és 
idegenbeli mérkőzéseinken is, 5-6-7 góllal 
örvendeztettük meg a lelkes közönségünket. 
Kivételes az ilyen szereplés, a legöregebb 
futballszurkolók sem emlékeznek hasonlóra.  
A Heves megyei Kupába is neveztünk, itt az ősz 
folyamán már lejátszottak egy fordulót, csapatunk 
idegenben – Petőfibányán – vívta ki a továbbjutást. A 
16 közé jutásért február 20-án a Markaz ellen játszik 
csapatunk Visontán. 

U-19 –es csapat (1995-2001 korosztály): 

 

Az ifjúsági csapat Lánczos Gábor vezetésével 
szerepel, párhuzamosan a felnőtt csapat mellett a 
bajnokságban.  
Fiataljaink a 2014-2015-ös idényben a 10. helyen 
végeztek. A 2015-16-os bajnokság lejátszott őszi 
mérkőzései után, a 11. helyen telel csapatunk. 
Nehezíti a helyzetet, hogy szinte minden évben új 
csapatot kell kialakítani, óriási a lemorzsolódás! 
Nagy erőfeszítések árán tudja csak az egyesület 
vezetése, biztosítani a kötelező létszámot. 
Itt is, mint valamennyi utánpótlás csapatnál a fiatalok 
sportolásán van a fő hangsúly, az eredményesség 
még másodlagos szempont. 

U-14-es csapat (2001-2004 korosztály): 

 

Újonnan alakult ez a csapat, megalakítását 
kötelezően írták elő az U-19 korosztállyal 
egyetemben. Ez volt a feltétele annak, hogy a megyei 
II. osztályba a nevezésünk elfogadják. 
A Kiss Diána Linda vezette csapat, a 7 csapatos 
bajnokságban, várakozáson felül, a 3. helyen zárta az 
őszt, és csak a két gyöngyösi csapat előzte meg, 
akiknek azért kicsit másabbak a lehetőségeik a 
kiválasztás terén. Mátraballát, Markazt-Halmajugrát, 
Gyöngyöstarjánt és Abasárt is megelőztük illetve 
legyőztük! 

U 10-11 (2005-2006),  U 8-9 (2007-2008),  U 6-7 
(2009-2010): 
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Torna jelleggel, korosztályonként évente 10 
alkalommal szerepelnek a gyerekek, hétvégeken. 
Kiss Diána Linda fogja össze az utánpótlás csapatok 
szereplésének témakörét, az U 10-11 csapatnál 
jómagam is a segítségére vagyok. A gyerekek 
nagyszerűen helytállnak ezeken a tornákon, sok-sok 
győzelmet aratva. 

 
Kispályás labdarúgás:  
Tavaly két csapatunk szerepelt a bajnokságokban, 
egyik a másodosztályban, a harmadik helyezést érte 
el, míg a másik, a Visonta Vinea a harmadosztály 4. 
helyén végzett, csak az egymás elleni eredmények 
összevetése miatt szorult le a dobogóról. Mindkét 
osztályban 13 csapat szerepelt. 
A fenti eredményekből is kitűnik, hogy az 
egyesületnél komoly munka folyik, a csapatokkal 
foglalkozó szakemberek, rengeteg időt áldoznak, a 
csapatok felkészítésére illetve versenyeztetésére. 
Óriási segítséget nyújt a helyi általános iskola  és az 
óvoda vezetése az utánpótlás csapatok 
versenyeztetésénél, nélkülük, lehetetlen lenne 
mindezt kivitelezni. A Megyei II. osztályú bajnoki 
mérkőzéseinket szép számú közönség kíséri hétről-
hétre figyelemmel nemcsak az itthoni, de az 
idegenben megrendezett mérkőzések esetében is. 
Emellett 12-15 fő rendszeresen támogatja a 
vezetőség munkáját, illetve segédkezik a pálya 
karbantartásában és mérkőzések megrendezésében is. 

Hálás köszönetemet fejezem ki az egyesület vezetése 
nevében a fent felsorolt intézményeknek és 
személyeknek. 
Külön szeretném, megköszöni Szarvas László 
polgármesternek és Képviselő Testület tagjainak az 
erkölcsi és anyagi támogatást, valamint Hegedűs 
Hajnalka jegyzőnő, mindenkori, segítőkész 
hozzáállását. Nélkülük nem tudna létezni az 
egyesület. Köszönöm! 
Egyesületünk célja, hogy minél több fiatallal 
szerettessük meg a labdarúgást, szabad idejüket 
töltsék el egészséges életmóddal, tartalmasan, és 
szerezzenek sok örömet Visonta sportszerető 
közönségének és öregbítsék településünk jó hírnevét. 
E cél elérése érdekében eddig is és a jövőben is 
igyekszünk mindent tenni. Hajrá Visonta! 

Dérfi Zoltán elnök 
 

N E G Y E D S Z Á Z A D A  T O R N Á Z N A K  A  L Á N Y O K  

V I S O N T Á N  
Szép kerek évfordulót ünnepel községünkben a női 
zenés kondicionáló torna. Az idén immár 25 éve 
annak, hogy Varga Zoltánné Ildikó 
kezdeményezésére eleinte hetente egy alkalommal, 
később pedig már hetente kétszer jöttek össze a helyi 
lányok-asszonyok, hogy fittségük megőrzése 
érdekében megmozgassák tagjaikat. 

 
Már az első alkalomtól Vighné Zsuzsa, Keményné 
Ági rendszeres látogatói voltak és azok ma is a 
tornának. Azóta a sok-sok év alatt számos változás is 
történt. Többen abbahagyták, de még többen kezdték 
el a rendszeres mozgást Ildikóval. Reméljük még 
sok-sok évig marad a lelkesedés és a következő 
évfordulójukról is beszámolhatunk.  
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